

## Møtereferat

<b>Møtereferat nr:</b>	<b>Møtested/møterom:</b>	<b>Dato:</b>	<b>Tid:</b>	<b>Referent:</b>
02-2024/2025	Personalrommet, Vardåsen	15.10.24	18:00-19:30	Klaus Wiese-Hansen
<b>Møtedeltakere (klasse):</b>		<b>Fravær (klasse):</b>		
Rektor, FAU-leder, Foreldrekontaktene for: 1.2, 2.1, 2.2, 3.1, 3.2, 4.2, 5.1, 5.2, 6.1, 6.2, 7.1, 72. Vara:		Foreldrekontakt: 1.1, 4.1 Vara: 1.1, 4.1		
<b>Neste møte:</b>	19. November 2024			

H24/49 - Valg av nestleder FAU. Avklaring av hvem som skriver referat.

- Det ble ingen avklaring av vararepresentant denne gangen heller, punktet videreføres til neste gang

H24/50 – Informasjon fra SU og skolemiljøutvalget.

- Representant fra SU kunne informere om at de ikke hadde hatt møte enda og skulle ha første møte etter FAU møtet så dermed intet å meddele fra den kanten før neste FAU møte.

H24/51– Gjennomgang av foreldrekontaktens oppgaver i FAU

- Trine hadde en gjennomgang av foreldrerepresentantenes oppgaver og informerte om at dette også lå tilgjengelig på skolens hjemmeside under meny/SFO,Trinn,FAU,SU

H24/52 – Foreldrenettverk

- Trine hadde en gjennomgang av hva det innebar med foreldrenettverk og at det også lå informasjon om dette på hjemmesiden til skolen.

H24/53 - Trafikksikkerhetskampanje.

- Her ble det informert om at det er mulig å søke om midler ifm en trafikksikkerhetskampanje. I fjor ble det avholdt et fakkeltog for å markere trafikksikkerhet. Spørsmålet dukket opp om det har noe reell effekt. Det ble nevnt parkering i nærliggende sidegater og det å bevisstgjøre hvor man parkerer og inn/utkjøring etter at de som evt kjører barna til skolen fra stopp området ved veien hvor man slipper av barn. Kjør videre i samme retning og evt snu et annet sted var budskapet. Det ble også tatt opp at enkelte fortau langs Vardåsveien var for smale og det ble ikke noe bedre når hekker og buskvekster la seg ut over og gjorde at det ble enda smalere. Det kom opp forslag om at elever fra høyere trinn les:7 trinn kunne sperre trafikk og bistå elever ved overgang av fotgjengerfelt utenfor skolen. Dette punktet ble ikke konkludert.

- 

#### H24/54 – Rektors hjørne

- Rektor forespør status vedrørende valg av nestleder og får vite at det punktet videreføres siden det ikke er noen som har påtatt seg dette vervet enda. Informerer om at de skal ha SU møte etter FAU møtet hvor de bl. annet skal snakke om skolebehovsplanen. Høringsuttalelser vedrørende dette sendes samlet. Rektor informerer om at det er andre skoler som er mer berørt av dette enn Vardåsen og om politiske partier som gjør sitt for å sanke stemmer. Antallet elever på Vardåsen vil øke når/hvis « nye « Strømme skole bygges på hjertetomta siden skolegrensene vil endre seg og det vil være flere barn som før, naturlig hørte til Strømme som nå ville være underlagt Vardåsen sine nye skolegrenser. Tildelingen av økonomiske midler er basert på elevmengde og midlene ville derfor øke hvis skolekapasiteten til Vardåsen ble utnyttet til fulle. Det er en utfordring med lav fyllingsgrad på skolene i dag og derfor kommer dette punktet opp.
- Foreldrekontakt for 2. trinn stiller spørsmål rundt antall lærere som er tilgjengelig ute i friminutter og før skolestart. Grunnen til dette er at det er episoder hvor barn fra høyere klassetrinn har kommet over til områder hvor barn fra lavere klassetrinn oppholder seg og det har medført enkelte uønskede episoder. Rektor sier at det bør være nok voksne ute ihht til dagens ordning men at de skal se på det. Rektor informerer også om at det er en mye « roligere « elevsammensetning « på høyere trinn i år enn enkelte tidligere år.

Hvert trinn har laget en vaktordning ihht bemanning av voksenpersonell.

#### H24/55 - Eventuelt

- Det var en del snakk om 17 mai arrangementet. Forberede de klassetrinnene som har ansvar for 17 mai arrangementet på sukkervann at det blir dugnad denne dagen.
- Det var også en diskusjon rundt premier til 17 mai arrangementet på sukkervann hvor det var foreslått å være bevisst på type premier, at det ikke bare var noe fjas som ble slengt rundt og kastet men heller kanskje ha fokus på noe sponsing i form av penger slik at man kunne hatt premier som innebærer f.eks Is, kinobilletter o.l. eller gavekort på aktiviteter. Dette også av miljøhensyn.
- Det var også oppe tema om å få et lokalt 17-mai tog på Søm istedenfor å gå i byen som har vært det vanlige for skolene i området. Dette er temaer som har blitt tatt opp tidligere og hvor det ikke kom noe endelig konklusjon i løpet av møtet.